
Centralstyrelsemöte 

 

Datum | tid 2023-06-29| 18:00 – 20:30 | Möte sammankallat av Lars Rydstedt Plats: Digitalt   

Närvarande styrelsemedlemmar 

Lars Rydstedt | Charlott Jonsson | Göran Hagman | Christian Janson | Roger Lindström |Jyrki Vouti | 

Annika Helgesson | Bo Engholm | Jenny Häggström| Lena Lindström (adj.) | Jakob Bergvall 

Ej närvarande: Mikael Tranberg, Christoffer Thalin 

 Punkt  

 1. Mötet öppnas 

Lars Rydstedt hälsade alla välkomna och öppnade dagens möte. 

 

 

 2. Anmälan av sekreterare 

Till sekreterare valdes Annika Helgesson. 

 

 

 3. Val av två justerare 

Till att justera dagens protokoll valdes Roger Lindström och Jyrki Vouti. 

 

 

 4. Närvarokontroll 

Se ovan. 

 

 

 5. Anmälan av övriga frågor som kan innebära justering av dagordningen 

Ingen övrig fråga anmäldes.      

 

 

 6. Godkännande av dagordningen 

Föreslagen dagordning godkändes. 

 

 

 7. Godkännande av föregående protokoll och gamla ärenden 

Från protokollet den 10/8 - 2022 noterades följande: 

-§10. Vandringspriser. Behandlas under dagens möte. 

-§17. Redovisning av svar angående klagomål från stämman med mera. Kvarstår 

 

Från protokollet den 18/3 noterades följande: 

-§12. Stadgegrupp. Kvarstår 

-§14. ”Önskelista” DreverData. Kvarstår 

-§15. Planeringsgrupp 80-årsfirande. Kvarstår  

 

Från protokollet den 25/5 gjordes inga noteringar. 
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Protokollet lades därmed till handlingarna med ett godkännande. 

 

 8. Rapport från AU – fastställande av AU:s beslut 

• Beslut om SDK:s förslag till sammansättning av SKK:s CS. Lars Rydstedt föredrog 

AU:s beslut om SDK:s förslag till sammansättning av SKK:s CS. 

CS fastställde därefter AU:s beslut. 

 

 

 9. Kommittéernas rapporter  

 • Avelskommittén 

Charlott Jonsson redogjorde för kommitténs arbete.  

- Kommittén har upprättat en ny aktivitetsplan. 

- Elva sjuka hundar kommer att ingå i den finska lungödemsstudien 

och till dem har ett provtagningskit skickats (hem). Nu efterlyser 

kommittén tio friska, fullt jagande hundar över åtta år som ska ingå i 

samma studie. 

- Den 4 juli skulle kommittén haft ett uppsamlingsheat på RAS för 

avelsråd, detta skjuts på till efter semesterperioden. 

 

• Jakt &Utställningskommittén 

Göran Hagman redogjorde för kommitténs arbete vilket löper enligt 

aktivitetsplanen. 

- Viltspår-SM arrangeras för första gången den 1 juli. 

- Efter en intensiv vår med mycket arbete för kommittén är det nu en 

lugnare period innan drevprovssäsongen startar. 

 

 

• PR, media och sponsorkommittén 

Christian Janson redogjorde för den nykomponerade kommitténs arbete. 

- Kommittén har haft ett uppstartsmöte där man har dragit upp 

riktlinjerna för gruppens arbete. Josefin Börjesson, Jönköpings DK, 

har knutits till kommittén som en extern resurs och bidrar bl.a. med 

teknisk kompetens till SDK:s hemsida.  

- Ny aktivitetsplan ska tas fram, den blir en mix av uppgifter från flera 

tidigare kommittéer. 

- Årsboken är utskickad till medlemmarna. Till framtida årsboksarbete 

behöver redaktionen ta mer höjd vad gäller tidsplanen och trycka på 

att lokalklubbarna måste ha sina årsmöten tidigt så att alla uppgifter 

kommer in i tid. Bildmaterialet, som skickas in till redaktionen i 

framtiden, måste vara tydligt uppmärkt med hundarnas namn och 

reg.nr. 

- 7 augusti är det deadline för nästa artikel till Hundsport Jakthund. 

Lars Rydstedt, Göran Hagman och Roger Lindström ansvarar. 
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• Regelrevideringskommittén 

Roger Lindström redogjorde för kommitténs arbete. Kommittén har en 

väldigt lugn period just nu men kommer att återuppta sitt arbete igen 

under sensommaren. 

 

  10. Ekonomisk redovisning 

Lena Lindström lämnade en ekonomisk redovisning. Arbetet löper på som vanligt 

och stamboksavgifterna har börjat att komma in. Överblivna årsböcker, vem tar 

hand om dem? Smidigaste lösningen är att de hanteras av Risbergs. 

 

Christian Janson meddelade att Värmlands DK har haft stora problem med 

Swedbank och sitt föreningskonto. Bland de klubbar som har representant i CS 

hade ingen av dem stött på liknande problem. 

 

Den ekonomiska redovisningen godkändes. 

 

11. Förvaltning av ekonomiska medel från Kronofogden 

Hur ska förvaltningen se ut av de ekonomiska medel som kommer in från 

Kronofogden? CS diskuterade frågeställningen och gav därefter AU i uppdrag att 

bereda frågan och återkomma med förslag på septembermötet. 

            

12.  Tracker-nytt försök 

Lars Rydstedt redogjorde för att Tracker har en ny kontaktperson varpå CS 

diskuterade om vi ska göra ett nytt försök med företaget. CS gav därefter Lars 

Rydstedt och Göran Hagman i uppdrag att söka ny kontakt med Tracker. 

 

 

 13. Antagande av alkoholpolicy 

Det förslag till alkoholpolicy som omarbetats sedan förra CS-mötet diskuterades 

varpå CS ansåg att texten behövde justeras ytterligare. Lars Rydstedt ordnar med 

ändringarna och antagande av policyn sker på nästa CS-möte. 

 

 

 14. Fråga från Severin advokatbyrå 

Annika Helgesson och Lars Rydstedt redogjorde för det brev som inkommit till CS 

från Severin advokatbyrå. I brevet ombads CS att svara på två frågeställningar och 

efter diskussion formulerades svar på dessa. Annika Helgesson och Lars Rydstedt 

förmedlar svaren till Severin advokatbyrå. 

 

 

 15. Fastställande av nytt kvaldistrikt inför 2024 och framåt 

Göran Hagman redogjorde för Jakt & Utställningskommitténs förslag på att ett 

nytt kvaldistrikt bildas där Dalarna, Gävleborg och Uppland ingår. CS fastställde 

Jakt & Utställningskommitténs förslag. 
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16. Avslut av diskussion om vandringspriser 

Christian Janson redogjorde för tankegångarna på hur SDK ska hantera sina 

vandringspris för mästerskap i framtiden. Fram till att samma hundägare har tre 

inteckningar får denne en mindre pokal och medföljande diplom det år denne får 

en inteckning i priset. Efter den tredje inteckningen utgår priset och ersätts inte. 

 

17. Ansökan om aktivitetsstöd- Jönköpings DK 

Vid CS-mötet den 25/5 ombads Jönköpings DK att inkomma med en mer 

specificerad ansökan om aktivitetsstöd vilket de hade gjort till dagens möte. CS 

beslutar att bevilja Jönköpings ansökan. 

 

18. Obduktion av valpkull där samtliga valpar dött i samband med födelse 

En uppfödare vars valpkull avlidit i samband med födelsen har inkommit med en 

fråga om SDK kan stå för obduktionskostnaden. CS anser det intressant och viktigt 

för framtida avel att försöka få ett svar på vad som hänt med valparna. CS beviljar 

uppfödaren att stå för obduktionskostnaden. 

 

19. Information 

      - Information om domen mot vår tidigare ordförande 

Klubbens tidigare ordförande är frihetsberövad vilket gör att utbetalningarna från 

Kronofogden är pausade. 

 

      - Gäster som ska bjudas in till CS-mötet i augusti 

        Charlotta Löfgren och Peter Österberg (DreverData), Bo Johansson (valbered- 

        ningen) samt representant för Mini Finder kommer att bjudas in. 

 

      - Domare svenska raser 

Charlott Jonsson kommer att skicka ut en årsbok till de domare som visat intresse 

att döma Drever samt kontakta Morgan Wackt om att domarkompendiet ska 

revideras. 

 

20. Meddelande 

        Annika Helgesson redogjorde för ett meddelande från SKK gällande auktorisation 

av en ny exteriördomare för Drever. Först meddelade SKK att domaren var klar att 

döma Drever men bara någon dag senare drogs det tillbaka eftersom domaren inte 

deltagit på ett drevprov. 

     

       Charlott Jonsson påminde om att hotellbokning till KF är senast 11/8. 

  

21.  Diskussioner utan beslut 

Tidsprogrammet för CS-mötet i augusti diskuterades. 

 

22.  Övriga frågor att ta upp till diskussion som uppkommit under dagens möte 

       Inga uppkomna diskussioner. 
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23.  Nästa möte 

Nästa CS-möte hålls den 12–13 augusti i Uppsala (fysiskt möte) 

 

24.   Mötet avslutas     

Då inget mer förelåg tackade ordförande Lars Rydstedt för visat intresse och     

avslutade dagens möte. 

 

Vid protokollet                                          

 

 

Annika Helgesson 

 

 

 

 

 

Justeras                                             Justeras                                         Ordförande  

 

 

Jyrki Vouti                                       Roger Lindström                        Lars Rydstedt                                         

 

 

 

 

 

 

 

 


